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Referat bestyrelsesmøde 
Klubberne i Frederikssund 

   

Dagsorden til møde 

Den 6. nov. 2023 kl. 17.30-19.30 klub Toppen,  

Strandstræde 28 B, 3550 Slangerup   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Carina Larsen, Lars Eitmann, Christian 

Clausen, Christina Valery, Malene Bloch-

Bjerringgaard og Bettina Haahr 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Kristina Hald og Kenneth Kay. 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Pæd. Leder: Christian Vilhelmsen 

Fællesleder: Carsten Lunn  

 

Øvrige deltagere: 

Pæd. Leder: Tine Kofoed 

Pæd. Leder: Sissi Stoltze 

 

Fraværende: 

Carina Larsen 

Christian Clausen 

Christina Valery 

 

 

 

 

 

 

 
Dagsorden/ referat 
 

Sag nr. 1  Info fra Klub og bestyrelse 

• Økonomi 2023 

Carsten fortæller kort om klubberne økonomi i 2023. Det ser fornuftigt 

ud.  

 

• Budget 2024, politiske beslutninger 

Budgettet er vedtaget og vi endte med at få en besparelse med kr. 

400.000 på rammen og kr. 70.000,- på en general besparelse. 
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MØDEDELTAGERE  

• Ungdomsklub og fremtid 

Der er stadig ikke besluttet noget endeligt endnu. Der er et vigtigt 

møde i morgen hvor vi forhåbentligt kommer tættere på. Det er 

besluttet at ungdomsklubberne organisatorisk skal flytte ind i ungeliv. 

Der mangler fortsat en endelig beslutning omkring ledelse og 

økonomi. 

 

• Status personale 

Vi har, som på andreområder, forsat svært ved at rekruttere. 

Klubberne har et lavt sygefravær på under 3% 

Pædagogisk leder, Sissi Stoltze, går på pension 31. december. 

 

• Status bygninger 

Processen med de vedtagne projekter med ombygning af klub Højen, 

Ungdomsklubben i Jægerspris og Klub Mix i Frederikssund er fortsat i 

gang. Det meste er på plads og vi venter på at der kommer gang i 

ombygningerne på matriklerne. 

Vi skal i klubberne nok være forberedt på at der også næste kan bliv 

brug for klubbernes lokaler ved skolestart i Frederikssund syd. 

 

Sag nr. 2  Kickstart #Bedre fritid del 2. 

Oplæg fra Tine og Sissi om ny arbejdsmetode til opsporing. Oplægget også 

givet for byrådet. 

Herefter dialog om oplægget. 

 

Feedback/ kommentar – Det kan være svært at se hvordan man kommer i 

dialog med klubben, når træder ind?  

 

Sag nr. 3  Fælles forældremøde 

Dialog om næste års fælles forældremøde, herunder sted og indhold. 

Bestyrelsen vil gerne gentage forældremødet som det blev afholdt sidste år. 

Ønsker igen i år et oplæg med en positivt vinkel.  

 

Sag nr. 4  Frafald af klubbørn _UDSAT TIL NÆSTE MØDE! 

Opstart af debat om emnet og forældre perspektiv.  

 

 

Sag nr. 5  Evt. 

Kristina beder om at få sit rigtige navn på dagsordenen. Hun hedder Hald til 

efternavn. 

Sag nr. 6  Næste møde  

17. januar 2024 på Odinsvej 4g, 3600 Frederikssund 

  

Kommende møder: 

Politikker inkl. mobilpolitik 

 


